南灣華人基督教會
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Chinese Community Church of South Bay
34th Anniversary Sunday Joint Holy Communion

September 9, 2012 at 9:45 am

Call to Worship



       Rev. Samuel Ling

* Opening Hymn
  No. 79

              Congregation

* Pastoral Prayer



      Rev. Timothy Kim

Special Music
    "Bless This House"         Children & Adult Choirs

Blessing of Children Promotion to Youth Ministry 

                                                                                 Pastor Elliott Siu

Praise Songs



           Chinese Worship Team

Welcome & Announcement


                       Presider

Offering




               Congregation

Mission Sharing



     Mrs. Koleen French

Sermon
 “The Glory Filled Church”        Dr. Katheryn Leung

                                    Haggai 2:1-9           English Interpretation by:                                                               

                                                                                Rev. Samuel Ling

* The Lord's Prayer (Sung)

                           Congregation

Holy Communion



        Rev. Samuel Ling

* Doxology                                                                    Congregation

* Benediction




        Rev. Samuel Ling

Choral Benediction



                 Adult Choir    
                                  * Please Stand

報告事項
一.
歡迎北美中華神學院梁潔瓊院長蒞臨本教會證道，及宣教士Koleen French姊妹作宣教分享，謹致謝意。
二.
上週末在聖地牙哥加州州立大學舉行的教會退修會經已圓滿結束。今年教會退修會共有133人參加。感謝弟兄姐妹們的熱情參與及在各方面的配搭事奉。
三.
今年升入青少年事工的同學為Steven Guan, Ethan Lin, Chloe Lin, Derek Ngai 及Ashley Xia. 
四.
2012年秋季學期“裝備訓練”將於本主日開始，請注意教室分配。“基要真理” (105室); “以弗所書/歌羅西書” (106/107室); “末世學” (一樓交誼廳); “英文主日學” (二樓大堂)。
五.
歡迎大家一起來參加聖誕詩班，用歌聲來慶祝主耶穌的生日。練習時間是今日開始，每個主日下午1:15至2:15。有興趣者請與楊煜瑄姊妹或孫文驄弟兄聯絡。
六.
教會牧執會於今日下午1:45在教會302室舉行會議。請牧師、執事們準時參加。
七.

Harvest Crusade 豐收佈道大會將繼續於本主日晚4:00在Dodgers Stadium 舉行。有興趣參加者請與邵榮恩牧師或Chris Li弟兄聯絡。
八. 

週三晚中英聯合祈禱會於9月12日晚8:00在教會舉行，為英文事工禱告，由金提摩太牧師帶領。
九.
青少年週五之夜經已開始新的學年，於每週五晚上7:30在教會一樓交誼廳舉行。由邵榮恩牧師或Chris Li弟兄帶領。
十. 
週五的兒童團契Good News Club將於9月14日本週五晚上7:30在教會301室恢復聚會，由Melodee Mah姊妹教導，有詩歌，聖經故事，遊戲等節目，歡迎學齡兒童參加。

十一.
華恩團契主辦的中秋佈道會於9月22日週六晚7:30在教會舉行。北美中華福音神學院教授李光陵牧師主講。請弟兄姊妹預留時間，並邀同尚未信主親友參加。

十二.教會將於聖誕節主日舉行浸禮及接納新會員。凡已接受耶穌為個人救主，並欲接受浸禮的弟兄姐妹，請與凌牧師聯絡。若您在其他教會受洗，並在本教會聚會六個月以上，歡迎您申請加入教會，請與凌牧師聯絡。
Announcement

1.
Warmest welcome and thank you to Dr. Katheryn Leung for sharing God’s words with us this morning, and Mrs. Koleen French for missions sharing. 

2.
2012 Church Retreat was held last weekend at Muir College, UCSD, La Jolla. 133 people were in attendance. Thanks to all who have attended the retreat and special thanks to all our coworkers. 
3. 
The following students have been promoted to the youth ministry: Steven Guan, Ethan Lin, Chloe Lin, Derek Ngai and Ashley Xia.
4.
 2012 Fall Equipping Classes are starting this Sunday. Both the Youth and English Adult Equipping classes will be held in the Sanctuary. 
5.
We welcome you to come join the All Church Christmas Choir to celebrate the Birth of Christ at our Church’s Christmas Celebration. Practice will begin today and on every Sunday from 1:15-2:15 pm. Please contact Cathy Tom or William Sun if you are interested. 

6.
Church Board Meeting will be held today at 1:45 pm in the 3rd floor conference room #302. 

7.
Harvest Crusade will continue this Sunday at 4 pm at the Dodgers Stadium. Anyone interested please contact Pastor Elliott Siu or Chris Li.
8. 
Joint Wednesday Night Prayer Meeting will be held at 8:00 pm on 9/12 at church. Pastor Tim will be leading the prayer meeting. 
9.
Friday Night Live youth program has already begun its Fall program on Friday nights at 7:30 in the church fellowship hall. Pastor Elliott and Chris Li will be leading the program.  

10. 
Friday Night Children Program will begin its Fall program on 9/14 Friday. Mrs. Melodee Mah will continue leading the program. All school-aged children are welcome.
11.
Chinese Evangelism Crusade will be held on 9/22 Saturday at 7:30 pm at church. Please encourage your unchurched friends to come. 
12.
For those who have accepted Christ and wish to be baptized on Christmas Sunday, please contact the Pastoral staff. If you have been baptized at another church and have attended this church for the past 6 months, please contact the Pastoral staff if you would like to transfer your membership. 
